



South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

COVID-19 Update

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

This morning three additional residents on the second floor tested positive for COVID, bringing the total number on that floor to nine. All of these positive residents reside on the north courtyard and are being cohorted together while they recover. Out of an abundance of caution, we are restricting visitation to the North courtyard (rooms 213 – 231) of the second floor effective immediately. It is our hope that this restriction is short lived, and I will continue to keep you all informed as more information is available.

The positive resident on the third floor continues to be asymptomatic and is recovering.

Visitation to other areas of the building is still allowed, and all previously listed guidelines to those areas of the building must be followed.

Please let Li Chen, Michael O'Brien or I know if you have any questions and thank you again for placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely,
William J. Graves
President & CEO

COVID-19更新

親愛的中華頤養院的家人和朋友：

今天早上，二樓的另外三名居民的新冠病毒檢測呈陽性，使該樓層的總人數達到九人。所有陽性的居民都住在北院，在康復期間被集中在一起。出於謹慎考慮，我們將立即限制對二樓北庭院（213-231 室）的訪問。我們希望這種限制是短暫的，隨著更多信息的可用，我將繼續通知大家。

三樓的陽性居民繼續無症狀，正在康復中。

仍然允許參觀建築物的其他區域，並且必須遵循之前列出的所有建築物這些區域的指南。

請讓李力，邁克爾奧布萊恩，或者我知道您是否有任何問題，再次感謝您對中華頤養院的信任。

真摯地，
威廉·J·格雷夫斯
總裁兼首席執行官

Please support
South Cove Manor

請支持
中華頤養院

DONATE VIA CREDIT CARD



[Click here for Donation Form](#)
[to mail a check](#)



**South Cove Manor at Quincy Point
Rehabilitation Center**

288 Washington Street, Quincy, MA 02169
(617) 423-0590

www.SouthCoveManor.org
info@southcovemanor.org



If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us,
please (Unsubscribing is not supported in previews).